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DATO' AHMAD FAUZI BIN ZAHARI [ SETIAWANGSA ] minta 

PERDANA MENTERI menyatakan adakah sebarang perancangan 

dari pihak Kementerian untuk mempertimbangkan rebat atau diskaun 

kepada pengguna Kad Rapid bagi penggunaan pengangkutan awam 

pada waktu puncak bagi membantu mengurangkan kos sara hidup 

rakyat. 



JAWAPAN: VB PUAN HAJAH NANCY SHUKRI, 

MENTERI Dl JABATAN PERDANA MENTERI 

Tuan Yang di-Pertua, 

1 . Kerajaan sedang dalam usaha untuk memperkenalkan sistem 

tiket bersepadu di sektor pengangkutan awam khususnya bagi 

perkhidmatan rei bandar seperti KTM Komuter, LRT, Monorail, ERL 

dan MRT serta perkhidmatan bas henti-henti di Lembah Klang. 

Cadangan projek ini dijangka akan diperkenalkan pada suku ketiga 

tahun 2016. 

2. Dengan adanya sistem tiket bersepadu ini, pengguna bukan 

sahaja dapat menggunakan kad integrasi tanpa tunai (cashless) 

pra-bayar malah kemudahan menggunakan Kad Mesin Juruwang 

Automatik (automated tailer machine - ATM), Kad Debit dan Kad 

Kredit yang berasaskan teknologi baru iaitu (EMV- Euro Master Visa) 

juga sedang diteliti dan dicadang untuk digunakan di sistem 

perkhidmatan pengangkutan awam tersebut. 

3. Bagi menggalakkan penggunaan sistem kad tanpa tunai ini, 

Kerajaan merancang untuk pengguna kad tanpa tunai tersebut 

diberikan potongan harga tambang perkhidmatan pengangkutan 

awam. Selain daripada itu, kad konsesi bagi golongan pengguna 

tertentu seperti pelajar sekolah, golongan kurang upaya dan warga 

emas juga dicadang untuk menikmati potongan harga yang lebih 

tinggi. 

Sekian, terima kasih. 
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